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Ik wil 

graag 
aandacht voor de relatief slechte bereikbaarheid van 

bedrijventerrein Hoogveld 

Zuid. 
Het 

is te ver fietsen of 
erg lastig 

te bereiken met de bus 

Er wordt 
gesteld 

dat het met de bereikbaarheid wel 
goed 

zit 
voor het 

openbaar. 
Maar dat valt 

vies 
tegen. 

Zeker 
gezien mijn uitgezochte 

voorbeelden. 

Meer dan een kwartier 
lopen 

om van de bushalte naar de werklocatie te komen is zeker 

geen uitzondering. 

In 

bepaalde gevallen 
moet men zelfs een halfuur 

lopen 

van halte Volkel, Zeelandsedijk 
naar de 

eindbestemming. 

En fietsen 
op 

een 

bedrijventerrein 
is ook zeker niet iets wat men voor 

zijn plezier 
doet. 

Bijgevoegd 
een 

bijlage 

met 
vriendelijke groet, 

mm 

pg 
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